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БРИСЕЛ – Известилац Европског парламента за визну либерализацију Тања Фајон
упозорила је да постоји реална опасност, због повећаног броја тражилаца азила, да
наредне године поновно буду уведене визе за грађане Западног Балкана.

  

Фајон је, у интервјуу Анадолији, објаснила да је у новембру поднето 8.849 захтева за
азил, од којих 1.306 из Србије.

  

  

„Опасност постоји. Очекује се да ће више грађана тражити азил. Ми у Европском
парламенту расправљамо, заједно са владама земаља Европске уније, о Уредби
механизма суспензије безвизног режима”, рекла је Фајон.

  

Кад тај механизам усвојимо, објаснила је она, онда постоји велика могућност да ће неке
земље тражити брзу суспензију безвизног режима.

  

Посебно у случају неке политичке, односно предизборне кампање, као што ће бити
случај у Немачкој где се на пролеће одржавају парламентарни избори, додала је Фајон и
истакла да је Немачка највише погођена великим бројем азиланата.
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Фајон није прецизно одговорила које би државе региона могле прве да изгубе безвизни
режим, али је истакла да се, према броју лажних азиланата, најчешће ради о грађанима
Србије, Македоније и Босне и Херцеговине.

  

„Највећи проблем је са припадницима мањина, дакле, Ромима. То је врло осетљива
ситуација коју морамо решавати сви заједно, корак по корак, у дијалогу са Бриселом.
Владе на Балкану чине све што се од њих и очекује”, рекла је Фајон.

  

(Фонет)
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